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Sande Videregående Skole ved rektor Even Storbråten. 
 
Sande videregående skole ble bygget i 1979, utbygd i 1995/96 og i perioden 2009 til 2017 har store 
deler av skolen blitt bygd om og rehabilitert. Skolen har hatt mange forskjellige linjer å velge mellom 
opp gjennom disse årene og noen er kommet og gått med bakgrunn i elevsøkningen. Dette har vært 
både teoretiske linjer og ikke minst yrkesfaglige linjer. Skolen er ment å være en nærmiljøskole 
primært for Sande og Svelvik men har også i dag og tidligere hatt elever fra andre nærkommuner.  
Skolen har gått fra å være en ``midt på treet skole`` til å bli en av Vestfolds beste skoler, hvor ca. 85 % 
av elevene fullfører og består sine eksamener med glans. 
Skolens kapasitet er på ca. 600 elever, avhengig av hvilke tilbud som gis, men i dag så går det ca. 460 
elever her.  
På grunn av kommunesammenslåingen med Hof og Holmestrand, går nå skolen inn i en spennende 
fremtid da det her er snakk om en samlokalisering av de videregående skolene i Sande og 
Holmestrand. Skal skolene bestå som i dag eller blir det her snakk om å bygge en ny skole en eller 
annen plass i den nye storkommunen. 
 
 
Skolens rektor Even Storbråten. 
 

 


